
  

  

Kristiansand og Omegn skytterlag 

  
  Møteleder: 

Leder 

Møtedato: 

21.oktober 2015 
Møtets formål: 

Styremøte 

Referent: 

Jan Dalene 

  

Styremøte nr. 10/2015 
Møtested: 

Farvannet skytebane 

Neste møte: 

  
Møtedeltakere: 

Arnfinn Nordbø   (AN)         Snefrid Fjermeros    (SF) 

Kjell Torsvik       (KT)          Tom Ånesland         (TÅ) 

Jan Dalene           (JD)           Janne Kornbrekke   (JK) 

Gunnstein Haugå (GH) 

 Referat sendt tilstedeværende samt: 

Otto Gabrielsen  (OG) 

  

Sak nr.: Saksfremstilling: Ansvarlig: 
80/2015 

  

  

  

  

  

  
  
81/2015 

  

  

Instruktørkurs 1a 

Kursinnbydelse er sendt ut fra Skytterkontoret og lokaliseres på 
Farvannet skytebane 13.-15.november 2015. 

Mat – middag er bestilt på Evje, fredag lapskaus og lørdag 
serveres gryterett.  Til lunsj blir det servert varme 
karbonadesmørbrød evnt. toast som varmes.  Max. antall deltakere 
er 40. 

Salg av brus, kjøkkenansvarlige kurshelgen blir Otto og Liv 
Gabrielsen. 

  
Dugnadsfest 

Fredag 11.desember 2015 ca. kl 19. 

Otto utarbeider innbydelse på malen fra fjoråret.  Jan sender dette 
ut til aktuelle som har deltatt på dugnader, elgskytingene, 
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styre/komiteer, som er over 18 år på epost. 

  

Otto bestiller koldtbord med karbonader, ikke kylling.  Drikke 
kjøpes inn. Kaker bakes på dugnad.  Ansvarlig er festkomiteen. 

  

Årsmøte 19.november 2015 

Årsmøte innkallelse utarbeides av Arnfinn.  Foreløpig saksliste 
blir som følger; 

Årsberetning fra styre og samtlige utvalg, Beretning fra kasserer 

Forslag fra valgkomiteen, Ammo-priser / stevnegodtgjørelse, 
Medlemskontingent, Budsjett, Pause, Valg, Valg av valgkomitee, 
Valg ombudsmenn – 7 stk 

 1830 kommer vår hovedsponsor Spareskillingsbanken for 
informasjonsmøte, de har også med noe mat dersom det er 
ønskelig. 

Serverer kake, kaffe og brus i pausen. 

 Innkallingen sendes ut snart. 

  

Regning fra K. Engvoll 

Kristen har kjøpt inn 2 skytterjakker og 2 skytterhansker, uten 
styrets godkjenning.  Gunnstein svarer på henvendelsen, da styret 
avstår dette innkjøpet, pga ikke forhåndsgodkjent innkjøp. 

  

Tilbud asfaltering 

AN har innhentet tilbud fra Olav Martin Sørli as angående asfalt 
arbeid på deler av området på Farvannet. Kort beskrivelse av hvor 
vi ønsker å asfaltere er; bakke opp fra parkering til 200m 
standplass, en stripe foran standplass 200m og standplass 100m, 
hele plassen foran skytterhuset.  Tom kom med innspill om å legge 
belegningsstein under taket på 100m standplassen.  Styret 
godkjente belegningsstein og tilbudet fra Olav Martin Sørli as. 

AN kontakter for igangsettelse og dugnad tidlig uke 44. 
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Sponsoravtale 

AN og GH har vært i forhandlinger med Spareskillingsbanken 
angående sponsoravtale.  Styret fikk fremlagt forslag til avtale 
med varighet 1.1.2016 til 31.12.2018, med et årlig bidrag fra 
banken på kr 25.000,- hvor skytterlaget sender faktura.  Det ligger 
ordinære betingelser til grunn for avtalen, etter styrets oppfatning. 

Styret aksepterer avtalen og gir leder/kasserer fullmakt til å 
signere. 

  

Ny avtale med Heimevernet 

Dagens avtale med HV går nå ut.  Styret går inn for å forlenge 
avtalen med 3-5 år.  AN kontakter HV for ny avtale og informerte 
om at avtalen kan sies opp med 1. års varsel. 

  

Referat 23.september 2015 

Innspill på ordlyden i sak 75/2015; korrigeres til kun mantel (ikke 
blyspiss) og at monitorene merkes med dette på aktuelle skiver. 

  

SFO-tilbud RIL 

Leder har mottatt forespørsel fra RIL via Stein Østbøll om 
skytterlaget kunne være interessert i SFO tilbud med skyting i 
Sukkevannshallen.  Styrets ser dette som ikke aktuelt i dag, og 
ber  AN om å svare på henvendelsen. 

  

Ammo-priser / stevnetilskudd 

Styret diskuterte alternativer til tilskudd med utgangspunkt fra 
ungdomsutvalget.  Det ble luftet ulike måter å subsidiere skyttere 
på og hvilke hensikter dette kunne føre til.  AN og GH ser 
nærmere på alternativer og budsjett / kostnader i forbindelse med 
alternativene som fremkom. 
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Styret har foreløpig to alternativer; 

 Alt. 1  U. skytterne får kjøpt de første 1.200 skudd til 50% rabatt 

Alt. 2  Det gis en rabatt på 25% på all DFS-ammo og       

           ladekomponenter, solgt via ammo-forvalter,  til samtlige 

           medlemmer og et stevnetilskudd pr stevne på kr 100,-. 

 Saken tas opp på neste styremøte. 

   
Møte hevet kl 21:30 

_____________________    ________________________ 

Arnfinn Nordbø                      Kjell Torsvik 

Leder                                       Nestleder 

  

______________________    _________________________ 

Gunstein Haugaa                    Jan Dalene 

Kasserer                                  Sekretær 

  

______________________    __________________________ 

Snefrid Fjermeros                .  Tom Ånesland 

Leder ungdomsutvalg             Leder jegerutvalg 

  

______________________ 

Janne Kornbrekke 

Leder husstyre 

   
            
 


